

Sted: Møterom på Fabrikken (G-220)

Tid og varighet: Onsdag, dato kl. 16.00-18.00

Tekst i rødt er notater fra møte

Møtereferent: Ole-Marius

Deltagere: Michael Melbye, Tummas Á Hálmørk Joensen, Sondre Lindgaard Pettersen, Ole-Marius Gresaker, Amalie Olsen, Siv Hege Hagerud, Arve Varild Arvesen, Lin Christene Øyestaul, Tommy Ballestad og Kristoffer Sletvik **Espen og Kristine fra sum og Cecilie fra ssn**

Sak 1 Innledningssaker

1. Godkjenning av møteinnkalling
2. Godkjenning av saksliste
3. Godkjenning av referat fra forrige møte
4. Saker til Eventuelt

møte studiestart

innkjøp fabrikken

Sum

Oppusing prosjekt

Sak 2 Status fra styremedlemmer
legger ut sakslister sånn at styremedlemmer kan selv legge inn saker

Siv Hege
i kontakt med osebro
hvt samarbeid arbeider for fast dag i uka

Tummas
dokument side på sig der referater og innkallinger blir lagt ut

Sum
skal inngås et samarbeid mellom sig og sum for enkelt arrangementer som gjør det mulig å ha større artister uten å tape penger

Amalie
har begynt å sett på hvordan vi kan pynte og gjøre det mere fint på fabrikken
planlegger frivilligfest 6 april

Stian

X-russ kommer soppgirobygget

Oppstartsuka

har booket vidar villa på mandag og driver med å booket til fredag artister vi har vert i samtaler med nico og vinz og madcon

Michael

har hatt møte med rubik om medlemssystem pris 3-4 tusen i året

jobber med å oppdatere brønnøysundregisteret for nye styret

X-russ har kun solgt en billett så søke promotering

promotere i studentboliger

promotering

do-nytt

ukeplan

skjerm i vindu

Sak 3 Innføring av nytt styre

være flinke for å reklamere for å fylle styret

Sak 4 Årsmøte

var et bra årsmøte som fikk nye vedtekter gjennom

Sak 5 Seminar i bø

har fått satt opp et teams room for lederne i alle studentsamfunn der vi kan samarbeide å snakke sammen imellom og lær av hverandre

vil gjøre en avtale på vegne av alle studentsamfunn for å få bedre priser hos asko sondre skal i møte onsdag 3 april

Sak 6 Verve nye frivillige og goder for de frivillige vi har

bedre å stå stand og dele ut for eksempel redbull

bedre til å reklamere frivillig goder

lage en for medlemmer også

Sak 7 Månedspan av arrangementer

kan legges ut på starten av hver måned i tillegg til individuell promotering

Sak 8 Arrangement for eldre studenter med barn

forslag fra Jon (se vedlegg 1)

sig kan stille med støtte av husansvarlig og med gratis leie av fabrikken og bruk av vårt teknisk utstyr.

kan selge brus og ikke alkoholprodukter da må alkohol dekkes til og tappetårn

Vi kan selge is, popcorn og kaffe. Vi kan også støtte med ballonger ansiktsmaling, pynt og hygge

vi kan ikke selge tilberede mat da vi ikke har tillatelse fra Mattilsynet .

Sak 9 Kurs SSN

sondre vil informere om kurs som ligger inne på ssn sine sider fek.

rekruttere frivillige

Styrearbeid og møteledelse i studentforeninger

Sak 10 Oppstart av klatreklubb

Jan Henrik Myhrvold vil starte opp og har fått støtte fra styret i helhet
søkte om 20 000 fra SSN for å kjøpe inn nytt utstyr.

Sak 11 Frivillighetsgalla

bruke ssn kantine til mat

også uten moms

viktig å ha gjesteliste ingen andre kommer

vær organisasjon må stå for mat for sine

sig og sum tar styring og inviterer de andre organisasjoner pga. litte pågange fra de andre
tummas lager en påmelding i forms og amalie lager påmelding

Sak 12 eventuelt

møte studiestart

sondre går igjennom programmet for studiestart uka

innkjøp fabrikken

ser på måter å gjøre det finere og mere koselig utseende inne på fabrikken
fek.

falsk plantevegg

meny skilt

bar skilt

bildevegg

tagging av skilleveggen og mulig på doene

lager et utvalg som blir enige om konkrete ting kostnader med USN

Sum

har blitt gått igjennom andre punkter